

2021 年 IDDSI 专家组名单

IDDSI 专家组成员 (排名不分先后, 按姓氏汉语拼音首字排序)	
潘化平	<p>潘化平 南京医科大学附属江宁医院康复医学科主任, 主任医师, 中国康复医学会创伤康复专业委员会常委</p> <p>Pan Huaping The Affiliated Jiangning Hospital of Nanjing Medical University Director of rehabilitation medicine; Chief physician; Standing Committee of Trauma Rehabilitation Committee of China Rehabilitation Medical Association</p>
林 枫	<p>林枫 南京医科大学附属逸夫医院康复医学科副主任, 副主任医师, 江苏省医学会心身与行为医学青年委员会副主任委员</p> <p>Feng Lin Sir Run Run Hospital Nanjing University Deputy director of rehabilitation medicine department; Deputy chief physician; Vice Chairman of the Youth Committee of Psychosomatic and Behavioral Medicine of Jiangsu Medical Association.</p>
罗家东	<p>罗家东 香港中文大学言语治疗科言语治疗副主管言语治疗师, 香港言语治疗师协会副会长</p> <p>Jiadong Luo Speech therapist, Deputy Head of Speech Therapy, Speech Therapy Department, Chinese University of Hong Kong; Vice President, Hong Kong Association of Speech Therapists</p>
尹昱	<p>尹昱 河北省人民医院康复科主任, 担任河北省康复医学会常务理事、副秘书长, 河北省医学会行为医学会秘书, 中国康复医学会理事, 中国卒中学会青年理事会理事, 中华物理医学与康复学分会新青年委员会委员</p> <p>Yu Yin Director of Rehabilitation Department of Hebei Provincial People's Hospital, He served as executive director and deputy secretary general of Hebei Rehabilitation Medical Association. Secretary of Behavioral Medical Association of Hebei Medical Association. Director of China Rehabilitation Medical Association, Director of Youth Council of Chinese Stroke Society,</p>

	Member of the New Youth Committee of Chinese Society of Physical Medicine and Rehabilitation
王婷	<p>王婷 澳洲镜湖医院康复科语言治疗部吞咽管理组组长，现担任中国医学康复治疗专业委员会成人吞咽康复学委员，曾担任中国康复医学学会康复治疗专业委员会言语治疗学委员和广东省康复医学会吞咽障碍分会委员</p> <p>Ting Wang Kiang Wu Hospital, Head of Swallowing Management Team, Speech Therapy Department, Rehabilitation Department, He is currently a member of the Rehabilitation Committee of Chinese Medical Association for Adult Swallowing Rehabilitation. He once served as a speech therapy member of Rehabilitation Therapy Committee of China Rehabilitation Medical Association and a member of Swallowing Disorder Branch of Guangdong Rehabilitation Medical Association.</p>
陈秀恩	<p>陈秀恩 华东医院康复医学科副主任，担任中国康复医学会老年康复专业委员会秘书长，中国康复医学会老年康复专委会青委会副主任委员，中国康复医学会言语康复专委会常务委员，中国康复医学会吞咽障碍康复专委会委员，长三角康复治疗师联合体常务理事，上海市康复医学会言语治疗专业委员会副主任委员，上海市康复医学会康复治疗专业委员会委员兼秘书</p> <p>Xiuen Chen Huadong Hospital Affiliated to Fudan University, Deputy director of rehabilitation medicine department, Secretary-General of the Elderly Rehabilitation Committee of China Rehabilitation Medical Association. Vice Chairman of the Youth Committee of the Rehabilitation Committee for the Elderly of China Rehabilitation Medical Association, Standing Committee member of speech rehabilitation Committee of China Rehabilitation Medical Association, Member of Special Committee for Rehabilitation of Dysphagia of Chinese Rehabilitation Medical Association, Executive Director of Yangtze River Delta Rehabilitation Therapists Association, Vice Chairman of Speech Therapy Committee of Shanghai Rehabilitation Medical Association, Member and Secretary of Rehabilitation Treatment Committee of Shanghai Rehabilitation Medical Association</p>

招少枫	<p>招少枫 中山大学附属第八医院康复医学科主任、副教授，担任中国康复医学会吞咽障碍专委会常委，中国康复治疗专委会成人吞咽学组主委，中华医学会物理医学与康复分会语言学组委员，中国康复医学会脑功能检测与调控康复专委会委员</p> <p>Shaofeng Zhao Director, Department of Rehabilitation Medicine, the Eighth Affiliated Hospital of Sun Yat-sen University, associate professor, Served as the Standing Committee of Special Committee on Dysphagia of Chinese Rehabilitation Medical Association. Chairman of Adult Swallowing Group of China Rehabilitation Therapy Committee. Member of Linguistics Group of Physical Medicine and Rehabilitation Branch of Chinese Medical Association. Member of the Rehabilitation Committee of the Chinese Rehabilitation Medical Association for the Detection and Regulation of Brain Function</p>
施红伶	<p>施红伶 云南省第三人民医院康复医学科主任，担任云南省康复医学会吞咽障碍专业委员会主任委员，云南省医学会物理医学与康复学分会副主任委员，云南省医师协会康复医师分会副主任委员，云南省医学会社区康复分会副主任委员，中国康复医学会吞咽功能障碍专业委员会委员，中华医学会物理医学与康复医学分会神经康复学组委员，中国医疗保健国际交流促进会康复医学分会委员</p> <p>Hongling Shi The Third People's Hospital Of Yunnan Province Director of rehabilitation medicine, He is the chairman of the swallowing disorder professional committee of Yunnan Rehabilitation Medical Association. Deputy Chairman of the Physical Medicine and Rehabilitation Branch of Yunnan Medical Association. Vice chairman of rehabilitation physician branch of Yunnan Medical Association, Vice chairman of Community Rehabilitation Branch of Yunnan Medical Association. Member of swallowing dysfunction Professional Committee of China Rehabilitation Medical Association. Member of Neurorehabilitation Group of Physical Medicine and Rehabilitation Medicine Branch of Chinese Medical Association. Member of Rehabilitation Medicine Branch of China Medical and Health International Exchange Promotion Association</p>

黄佳	<p>黄佳 福建中医药大学康复医学院副院长（主持工作），听力与言语康复学教研室主任。中国康复医学会中西医结合专业委员会青年工作组组长，中国康复医学会言语治疗专业委员会常务委员，中国康复医学会阿尔兹海默病与认知障碍康复专业委员会常务委员。</p> <p>Jia Huang Vice President, Rehabilitation Medical College, Fujian University of Traditional Chinese Medicine(Preside over work),Director of the Teaching and Research Section of Hearing and Speech Rehabilitation, Head of the Youth Working Group of the Professional Committee of Integrated Traditional Chinese and Western Medicine of China Rehabilitation Medical Association. Standing Committee member of Speech Therapy Committee of China Rehabilitation Medical Association, Standing Committee member of Alzheimer's Disease and Cognitive Impairment Rehabilitation Committee of Chinese Rehabilitation Medical Association</p>
伍碧华	<p>伍碧华，言语语言病理顾问和培训师。</p> <p>Faith Ng Peik Hwa Consultant Speech-Language Pathologist and Trainer specialized.</p>
陈伟	<p>陈伟，北京协和医院</p> <p>Wei Chen Peking Union Medical College Hospital</p>
付萍	<p>付萍教授，中国疾病预防控制中心营养与健康研究所</p> <p>IDDS 中国专家组成员</p> <p>Prof. Fu Ping Institute of nutrition and health, China Center for Disease Control and Prevention, Member of IDDS China expert group</p>
杨月欣	<p>杨月欣，中国营养学会理事长，中国疾控中心营养所教授</p> <p>Yuexin Yang President of Chinese Nutrition Society, Professor of National Institute for Nutrition and Health Chinese Center for Disease Control and Prevention.</p>
黄绍春	<p>南京脑科医院康复医学科黄绍春</p> <p>Shaochun Huang Nanjing Brain Hospital Rehabilitation Department</p>

夏文广	夏文广，湖北省康复医院 Wenguang Xia Rehabilitation Hospital of Hubei Province
唐敏	唐敏，宁波市康复医院 Min Tang Ningbo Rehabilitation Hospital
罗格	罗格，长沙老年康复医院康复科主任/主治医师/世界中医药联合会疼痛 康复专委会理事/全国民政教指委委员/中国康复医学会老年康复专业 委员会青年委员/省康复医学会老年康复专委会委员 Director of the rehabilitation department of Changsha geriatric rehabilitation hospital / attending physician / Director of the pain rehabilitation special committee of the World Federation of traditional Chinese medicine / member of the National Civil Affairs Education Instruction Committee / young member of the geriatric rehabilitation professional committee of the Chinese Rehabilitation Medical Association / member of the geriatric rehabilitation special committee of the Provincial Rehabilitation Medical Association
吴骐华	新华家园养老运营管理（北京）有限公司，注册营养师 Qihua Wu Xinhua home endowment operation management (Beijing) Co., Ltd., registered dietitian
陈建设	浙江工商大学食品与生物工程学院副院长 Jianshe Chen Vice president of School of food and Bioengineering, Zhejiang industrial and Commercial University
温红梅	中山大学附属第三医院医师 Hongmei Wen Doctor of the Third Affiliated Hospital of Sun Yat sen University